
Protokół 
VIII Sesji Rady Gminy 

z dnia 30 czerwca 2015r. 
 

Posiedzenie  rozpoczął o godzinie 16:00 Przewodniczący Rady Gminy Pan Henryk Lesiński, 
który stwierdził, że sesja jest prawomocna ze względu na quorum. 
W sesji udział wzięli radni: 
Regina Batycka 
Marek Borowczyk 
Jarosław Bytniewski 
Tadeusz Lammel 
Henryk Lesiński 
Marek Maciejewski 
Tomasz Maćkowiak 
Donata Michałowska 
Magda Rachtan - Małycha 
Jan Rajchelt 
Maciej Szafrański 
Łukasz Szymczak 
Łukasz Wawrzyniak 
Jakub Żołądek 
oraz sołtysi: 
Jolanta Fludra 
Bożena Karolczak 
Czesław Książkiewicz 
Stanisław Lesiński 
Halina Michalak – Szczepaniak 
Eugeniusz Nowicki 
Ferdynand Nowicki 
Mirosława Rutkowska 
Paweł Doba 
Mieczysław Tomkowiak 
a także: 
Bogdan Kemnitz  - Wójt Gminy  
Genowefa Przepióra  - Zastępca Wójta/Sekretarz Gminy  
Mirosława Nowak  - Skarbnik Gminy  
Sergiusz Foltynowicz - Radca Prawny  
Dyrektor Zakładu Komunalnego – Ryszard Pomin 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że proponowana jest zmiana porządku obrad 
polegająca na wprowadzeniu do porządku obrad  pkt. 8a o treści „Podjęcie uchwały w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki na budowę sieci kanalizacji sanitarnej w Tulcach” i pkt. 8b tj. „Podjęcie 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kleszczewo na lata 2015 - 
2024”.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki na budowę 
kanalizacji sanitarnej w Tulcach zostaje do porządku obrad wprowadzona w związku z otwarciem 
ofert w przetargu na realizację tej inwestycji - znana jest kwota konieczna do realizacji tego 
zadania. W związku z budową kanalizacji w Tulcach konieczne są też zmiany w zapisach 
Wieloletniej Prognozy Finansowej.  
 W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie 
przyjęcia porządku obrad. 

 



W chwili głosowania na sali obecnych było 14 radnych. 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych. 
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
 
Porządek obrad przedstawiał się następująco: 
1. Otwarcie. 
2. Interpelacje radnych. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad z  poprzedniej Sesji.  
4. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na ostatniej Sesji 
5. Podjęcie  uchwały w sprawie podziału Sołectwa Gowarzewo. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych, celem zaopiniowania 

projektów statutów  sołectw Gminy Kleszczewo. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na II półrocze 2015r. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  sposobu ustalania w lokalnym 

transporcie zbiorowym wysokości opłat dodatkowych z tytułu przewozu osób, za naruszenie 
przepisów  o przewozie rzeczy i zwierząt oraz wysokości opłaty manipulacyjnej. 

8a.Podjecie uchwały w sprawie zaciągnięcia  pożyczki  na budowę sieci kanalizacji sanitarnej w 
Tulcach 

8b. Podjecie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kleszczewo na 
lata 2015 - 2024 

9. Zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Kleszczewo. 
10. Informacja przewodniczących komisji o tematyce posiedzeń. 
11. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
12. Zapytania i wolne wnioski. 
13. Zakończenie. 
 
Ad. 2 porządku posiedzenia 
Radni nie zgłosili interpelacji. 
 
Ad. 3 porządku posiedzenia 
Przewodniczący Lesiński poinformował, że do protokołu żaden z radnych nie zgłosił uwag. W 
związku z powyższym członkowie rady przeszli do głosowania nad jego przyjęciem.  
W chwili głosowania na sali obecnych było 14 radnych. 
Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych. 
Przeciw przyjęciu protokołu głosowało 0 radnych. 
Od głosu wstrzymał się 0 radny. 
 
Ad. 4 porządku posiedzenia 
Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych podczas VII Sesji Rady Gminy przedstawiła Pani 
Sekretarz i stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5 porządku posiedzenia 
Projekt uchwały nr VIII/46/2015 w sprawie podziału Sołectwa Gowarzewo przedstawiła Pani 
Sekretarz. Projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń komisji. Ze względu 
na obecność sołtysów Pani Sekretarz ponownie szczegółowo zreferowała temat podziału sołectwa 
Gowarzewo. Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do 
głosowania projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali znajdowało się 14 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych. 
Od głosu wstrzymał się 0 radny. 

 



Uchwała Nr VIII/46/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 6 porządku posiedzenia 
Projekt uchwały nr VIII/47/2015 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych celem 
zaopiniowania projektów statutów sołectw Gminy Kleszczewo przedstawiła Pani Sekretarz. Pani 
Sekretarz poinformowała, że statuty  poszczególnych sołectw zostały radnym i sołtysom 
przekazane, a następnie przytoczyła treść statutu z rozróżnieniem proponowanej liczby członków 
rad sołeckich w poszczególnych sołectwach. Projekt uchwały został szczegółowo omówiony 
podczas posiedzeń komisji.  
Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do głosowania projektu 
uchwały. 
W chwili głosowania na sali znajdowało się 14 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych. 
Od głosu wstrzymał się 0 radny. 
Uchwała Nr VIII/47/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 7 porządku posiedzenia 
Projekt uchwały nr VIII/48/2015 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na II półrocze 
2015r. przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.  
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował następujące tematy sesyjne: 
sierpień - bezpieczeństwo publiczne na terenie gminy, 
wrzesień - wykonanie budżetu gminy za I półrocze 2015r., 
październik - gospodarka odpadami, 
listopad - podatki i opłaty lokalne na 2016r., 
grudzień - budżet gminy na 2016r. 
Radni nie mieli pytań oraz innych propozycji, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł 
do głosowania projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali znajdowało się 14 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych. 
Od głosu wstrzymał się 0 radny. 
Uchwała Nr VIII/48/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 8 porządku posiedzenia 
Projekt uchwały nr VIII/49/2015 w sprawie zmiany uchwały w sprawie  sposobu ustalania w 
lokalnym transporcie zbiorowym wysokości opłat dodatkowych z tytułu przewozu osób, za 
naruszenie przepisów  o przewozie rzeczy i zwierząt oraz wysokości opłaty manipulacyjnej 
przedstawiła Pani Sekretarz. Projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń 
komisji.  
Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do głosowania projektu 
uchwały. 
W chwili głosowania na sali znajdowało się 14 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych. 
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
Uchwała Nr VIII/49/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 8a porządku posiedzenia 
Projekt uchwały nr VIII/50/2015 w sprawie zaciągnięcia  pożyczki  na budowę sieci kanalizacji 
sanitarnej w Tulcach przedstawiła Pani Skarbnik. Pani Skarbnik poinformowała, że w odpowiedzi 
na wniosek Wójta Gminy z dnia 15.12.2014r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 

 



realizację przedsięwzięcia „Budowa kanalizacji sanitarnej w Tulcach”, pismem z dnia 16.04.2015r. 
Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska w Poznaniu przyznał na ten cel pożyczkę w wysokości 
600.000,00zł. Przyznana kwota pożyczki jest niższa niż wnioskowana, z zastrzeżeniem jednak, że 
po rozstrzygnięciu przetargu na wykonanie kanalizacji możliwe będzie wnioskowanie o  
zwiększenie dofinansowania. Wojewódzki Funduszu Ochrony Środowiska w Poznaniu udziela 
pożyczki oprocentowanej 0,5% stopy redyskonta weksli w stosunku rocznym, liczonym od nie 
spłaconych kwot kapitału, lecz nie  mniej niż 3%. Pożyczka może być umorzona w wysokości od 
15 do 40%.  
Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do głosowania projektu 
uchwały. 
W chwili głosowania na sali znajdowało się 14 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych. 
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
Uchwała Nr VIII/50/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 8b porządku posiedzenia 
Projekt uchwały nr VIII/51/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kleszczewo na lata 2015 - 2024 przedstawiła Pani Skarbnik. Pani Skarbnik poinformowała, że w 
załączniku nr 1 ujęto zmiany związane z Zarządzeniem nr 36/2015 Wójta Gminy z dnia 10 czerwca 
2015r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015r. W związku z czym zwiększono dochody 
ogólne i dochody bieżące o 8.500zł. Zwiększono wydatki o 8.500zł, w tym zwiększono wydatki 
bieżące o 103.704zł i zmniejszono wydatki majątkowe o 95.204zł. 

W związku z możliwością ubiegania się o pożyczkę z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska zmieniono kwoty spłaty rat planowanej do zaciągnięcia pożyczki. Spłaty rat  (rozchody 
budżetu) zostały zwiększone o 59.200zł w latach 2017, 2018, 2019 i 2020 z jednoczesnym 
umniejszeniem wydatków majątkowych. Spłaty rat o 59.200zł zmniejszone zostały w latach 2021, 
2022, 2023, 2024 z jednoczesnym zwiększeniem kwot na wydatki majątkowe. W związku ze 
zmianą kwoty rozchodów w poszczególnych latach zmieniła się kwoty długu w poszczególnych 
latach. Wprowadzona zmiana nie zwiększa zadłużenia gminy planowanego w okresie od 2015 do 
2024r. 
Wprowadzone zmiany zmieniają wskaźniki: 
- w wierszu 9.1, 9.2 i 9.4 wzrost w latach 2017, 2018 i 2019 o 0,24%, w 2020 o 0,23% oraz 
zmniejszenie o 0,22% w latach 2021, 2022, 2023 i w 2024r o 0,21%, 
- w wierszu 9.5 w 2015r wskaźnik zmniejsza się o 0,33% 
- w wierszach 9.6 i 9.6.1 wskaźniki zmniejszają się o 0,11% w 2016r. 2017 i 2018r.  
 
Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do głosowania projektu 
uchwały. 
W chwili głosowania na sali znajdowało się 14 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych. 
Od głosu wstrzymało się 1 radnych. 
Uchwała Nr VIII/51/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 9 porządku posiedzenia 

Temat zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kleszczewo, przy 
wykorzystaniu prezentacji multimedialnej, przedstawił Dyrektor Zakładu Komunalnego Ryszard 
Pomin.  

Dyrektor poinformował, że woda zabezpieczająca potrzeby mieszkańców Gminy 
Kleszczewo czerpana jest z sześciu źródeł tj. stacje ujęcia i uzdatniania wody w Gowarzewie, 
Nagradowicach, Krerowie, Kleszczewie, oraz zakup wody od Aquanet Poznań i WCHiRZ. W 

 



przedstawionej prezentacji multimedialnej zawarto informacje odnośnie kształtowania się produkcji 
wody i odprowadzania ścieków w latach 2005 – 2014, liczby odbiorców wody i ścieków, oraz 
miesięcznego zużycia wody i ścieków w przeliczeniu na odbiorców w poszczególnych latach.  
Prezentacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Dyrektor Pomin dodał, że ilość wody w poszczególnych ujęciach jest wystarczająca poza 
Gowarzewem, gdzie zużycie dobowe w ostatnich dniach wynosi 200-220m3, a w czasie upałów 
nawet 500m3 - co przekracza możliwości Gowarzewskiego ujęcia wody w zakresie poboru wody ze 
studni jak i jej uzdatniania.  

W kwestii oczyszczalni ścieków w Nagradowicach prezentacja pokazuje całościową ilość 
ścieków spływających z kanalizacji i dowożonych z szamb. Dyrektor nadmienił, że maksymalna 
ilość ścieków z szamb jest ograniczona stosowaną technologią oczyszczania ścieków i wynosi 
obecnie ok. 60-70m3 na dobę.  

Dyrektor Pomin poinformował także, że obecny poziom zaległości płatniczych oscyluje w 
okolicach 250-300tyszł, oraz podkreślił, że poziom ten zmniejszył się o ok. 0,5% w roku 2014 w 
stosunku do 2013. Na bieżąco podejmowane są działania zmierzające do wyegzekwowania 
należności poprzez m.in. wysyłanie wezwań do zapłaty, kierowanie spraw do komornika, a także w 
skrajnych przypadkach rozpatrywanie odcięcia dostępu wody. 

Dyrektor Pomin nadmienił, że w związku z przerwami w dostawach wody notowanymi w 
Gowarzewie wymianie poddany zostanie newralgiczny odcinek sieci wodociągowej w Tulcach, co 
pozwoli na większy pobór wody z Aquanetu w sytuacjach kryzysowych. 

Radny Rajchelt zapytał czy w ostatnim czasie miała miejsce awaria oczyszczalni ścieków, 
która doprowadziła do odpływu ścieków do rowu w okolicy Nagradowic? 

Dyrektor wyjaśnił, że zrzut zbyt dużej ilości ścieków przez wozaków spowodował zerwanie 
złoża i do rowu popłynęły nie do końca oczyszczone ścieki tzn. ze zwiększona ilością osadu. 
Zdarzenie to było monitorowane i jednorazowe, oraz wymogło wprowadzenie harmonogramu 
zwozu ścieków przez wozaków i ograniczenie ilości tych ścieków.  
 
Ad. 10 porządku posiedzenia 

Radna Batycka poinformowała, że Komisja Finansowo – Gospodarcza odbyła posiedzenie, 
którego tematem była działalność Stowarzyszeń na terenie Gminy Kleszczewo, plany pracy na II 
półrocze 2015r., oraz sprawy bieżące wynikające z działalności gminy. 

Radny Bytniewski poinformował, że tematem wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty i 
Kultury, oraz Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska była działalność Zakładu Komunalnego ze 
szczególnym uwzględnieniem zaopatrzenia w wodę i odprowadzanie ścieków na terenie gminy, 
sprawy bieżące wynikające z działalności gminy, plany pracy na II półrocze 2015r., oraz 
działalność szkół.  

 
Ad. 11 porządku posiedzenia 
Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej: 
29.05.2015r. – posiedzenie Zarządu Stowarzyszenia Metropolia Poznań. Pan Wójt poinformował, 
że wziął udział w posiedzeniu Zarządu Metropolii, w celu przedstawienia wniosków do programu 
ZIT. Jeden z wniosków dotyczy uwzględnienia w puli środków z Programu Operacyjnego 
Infrastruktura i Środowisko przeznaczonej na projekty komplementarne do programu ZIT 
wniosków złożonych przez gminy - uprzywilejowaną pozycję w rozkładzie środków, którymi 
dysponuje Metropolia w ramach Programu ZIT zajmuje miasto Poznań. Z całego limitu środków na 
rozwój transportu pozostawiono 15% rezerwy, z której najprawdopodobniej Gmina Kleszczewo 
pozyska fundusze na rozwój transportu. Środki na transport  z POIiŚ w całości zarezerwowało dla 
siebie miasto Poznań. Pan Wójt poinformował, że wnioskuje o przesunięcie gmin z ich projektami 
do puli gwarantowanej z jednoczesnym przekazaniem jednego z projektów miasta Poznań do puli 
rezerwowej. Wójt uważa, że dla wszystkich gmin aglomeracji istotnym jest również przeznaczenie 
środków na przedsięwzięcia inwestycyjne w tym na rozbudowy szkół - zwłaszcza gimnazjów. 
Potrzeba taka wynika z bardzo szybkiego przyrostu liczby dzieci w gminach aglomeracji z 

 



jednoczesną tendencja spadkową tego parametru w samym Poznaniu. Program ZIT stawia 
natomiast do dyspozycji powiatu i Poznania środki na rozbudowę bazy szkolnictwa zawodowego, a 
nie uwzględnia szkół, których prowadzenie jest zadaniem gmin.  Pan Wójt dodał, że złożył także 
wniosek, aby opracować program budowy  ścieżek rowerowych dla całego układu 
komunikacyjnego gmin Metropolii,  który by zawierał optymalne rozwiązania w oparciu o drogi 
należące do różnych zarządców. Pan Wójt stwierdził, że decyzje w kwestii złożonych wniosków 
zapadają w głosowaniach, gdzie Gmina Kleszczewo dysponuje jednym głosem. 

Pan Wójt podkreślił, że Program ZIT uwzględnia wniosek naszej gminy na zakup taboru i 
modernizację zaplecza transportu publicznego, co wymagało będzie niemałych nakładów 
finansowych ze strony gminy, ale mając na uwadze, że to ostatnie unijne rozdanie środków należy 
dostosować się do istniejących programów, 
29.05.2015r. – spotkanie w Wojewódzkim Zarządzie Melioracji i Urządzeń Wodnych w sprawie 
budowy zbiornika – przygotowania dokumentacji zostały zakończone, wkrótce zostanie złożony 
wniosek o pozwolenie na budowę i po uruchomieniu programów unijnych ogłoszony przetarg na 
budowę. 
31.05.2015r.  – wybory do Rady Powiatowej Izb Rolniczych, z Gminy Kleszczewo wybrani zostali 
Janusz Przepióra i Jacek Kaczmerk, 
13.06.2015r. – piknik ekologiczny zorganizowany przez ZM GOAP w Kleszczewie, 
16.06.2015r. – spotkanie z przedstawicielami ZTM i Gminy Swarzędz w sprawie integracji 
komunikacji. Konsekwencją tych rozmów było podpisanie listu intencyjnego. Wójt podkreślił, że 
celem współpracy ma być usprawnienie komunikacji, godząc jednocześnie możliwości finansowe 
gminy z interesem pasażerów. Dla pasażerów niewątpliwą korzyścią są nowe możliwości 
przemieszczania się po Poznaniu, oraz tańsze przejazdy – co z kolei gminę stawia przed pytaniem o 
granice możliwości finansowych w zakresie dotowania komunikacji. Istotny jest także fakt, że 
jeżeli porozumienie dojdzie do skutku to nie gmina będzie decydowała o cenach biletów, a Rada 
Miasta Poznania, 
17.06.2015r. – Kongres Regionów we Wrocławiu, gdzie w rozstrzygnięciu rankingu miesięcznika 
Forbes, Gmina Kleszczewo sklasyfikowana została na 17 miejscu w kategorii gmin do 50tys 
mieszkańców jako miejsce najbardziej atrakcyjne dla inwestorów, 
18.06.2015r. – spotkanie z Komendantem Miejskim Policji na terenie Zakładu Komunalnego, 
celem zapoznania się z warunkami pracy przyszłego Ogniwa Prewencji, które rozpocznie 
funkcjonowanie z dniem 1 sierpnia br., 
19 – 21.06.2015r. – Dni Gminy Kleszczewo z koncertem Raya Wilsona w programie Genesis 
Classic, 
22.06.2015r. – 25-lecie Samorządu Terytorialnego zorganizowane przez WOKISS podczas, 
którego Wójt Gminy otrzymał wyróżnienie „Filar Samorządu Terytorialnego”, 
23.06.2015r. – debata dotycząca stanu bezpieczeństwa publicznego z udziałem Komendanta 
Wojewódzkiego, Wojewody Wielkopolskiego, Starosty Poznańskiego, 
26.06.2015r. – zakończenie roku szkolnego w Tulcach, podczas którego wręczono nagrody dla 
najlepszych absolwentów: Anna Stachowiak SP Tulce, Julianna Danielewicz SP Tulce, Emilia 
Drzewiecka SP Tulce, Paulina Chodyła Gimnazjum Tulce, Jan Mieloch SP Kleszczewo, Dawid 
Gruszczyński Gimnazjum Kleszczewo, Dominika Karolczak SP Zimin, 
26.06.2015r. – Walne Zgromadzenie Traktu Piastów, podczas którego Zarząd otrzymał 
absolutorium. Pan Wójt poinformował, że Stowarzyszenie przeznacza środki na granty, o które 
mogą ubiegać się sołectwa  (3500zł na jedno sołectwo), 
26.06.2015r. -  Walne Zgromadzenie KS Clescevia, podczas którego na stanowisko Prezesa 
wybrany został ponownie Jarosław Bytniewski. Klub zakończył rozgrywki na 5 miejscu, na 14 
drużyn w A klasie, 
30.06.2015r. – uroczystość otwarcia nowej inwestycji (magazyny zbożowe) Poznańskiej Hodowli 
Roślin. 
 

 



 W sprawach inwestycyjnych Pan Wójt poinformował, że trwa budowa chodnika w Śródce, 
realizowana przez firmę Begier z Nekli. Ponadto, wykonano utwardzenie tłuczniem drogi 
Kleszczewo – Markowice, otwarto oferty na budowę kanalizacji w Tulcach, sfinalizowano zakup 
wyposażenia Gminnego Ośrodka Kultury (przy udziale środków unijnych). W trakcie realizacji jest 
także projekt przeciwdziałania wykluczeniu cyfrowemu – program który pozwala na nieodpłatne 
pozyskanie sprzętu komputerowego, dostępu do Internetu i szkoleń, a przy okazji którego jednostki 
gminne doposażone zostaną w sprzęt komputerowy. Infrastruktura, która docelowo powstanie w 
związku z tym przedsięwzięciem pozwoli na wykorzystanie internetu do monitoringu. Wartość 
projektu to ok. 1.800.000zł i nie wymaga on wkładu własnego gminy. 
 
Ad. 12 porządku posiedzenia 

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani wniosków. 
 
Ad. 13 porządku posiedzenia 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim 
za przybycie i zamknął obrady sesji o godzinie 18:30. 
 
 
 
 

Protokołowała:      Za zgodność z przebiegiem obrad 
Magdalena Rakszawska       Przewodniczący Rady Gminy 

 
Henryk Lesiński 

 
 

 


